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Dakenscan  -  Stand van zaken

De meest goedkope en groene kWh is deze die we niet verbruiken. De Vlaamse overheid 
investeert in hernieuwbare energie (HEB) en rationeel energiegebruik (REG). Om de 
Europese klimaat- en energiedoelstellingen te behalen, moet iedereen zijn of haar 
steentje bijdragen. Door rationeel om te springen met energie vermindert niet alleen het 
verbruik, maar wordt het milieu eveneens minder belast. Daardoor daalt de 
energiefactuur en de ecologische kostprijs aanzienlijk.

Het dak blijft een belangrijk aandachtspunt voor de woning. Het goed isoleren bespaart 
heel wat geld en energie. De overheid heeft een belangrijke sensibiliserende rol om de 
Vlamingen aan te sporen om de eigen woning voldoende te isoleren. Een vrij recent 
instrument is de dakenscan: warmtefoto’s van de daken tonen aan in welke mate de 
daken al dan niet geïsoleerd zijn. Hoe groter de warmte-uitstraling, hoe meer 
warmteverlies door het dak.

1. Welke steden en gemeenten hebben een dakenscan (thermografische kaart) op hun 
grondgebied laten uitvoeren? Graag de cijfers op 31 december 2018.

2. Wat wordt gedaan met deze gegevens?

3. Worden in gemeenten die een dakenscan hebben uitgevoerd meer REG-premies voor 
dakisolatie aangevraagd?
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1. Voor het grondgebied van ex-Eandis werd er het initiatief genomen om een 
thermografische luchtfoto op te maken. De opdracht werd in de markt geplaatst en 
gegund in januari 2017. Voor het grondgebied van ex-Infrax is de 
aanbestedingsprocedure opgestart en de eerste vluchten zijn voorzien voor de winter 
2019-2020. De (meteorologische) omstandigheden om een geslaagde 
thermografische foto te kunnen maken, zijn zeer specifiek (voldoende koud, stabiele 
temperatuur, geen bewolking, weinig wind, nacht…). Hierdoor komen in een ‘normaal’ 
jaar slechts enkele nachten in aanmerking om een geslaagde foto te maken. In de 
winter 2016-2017 konden geen opnames worden gemaakt. In de winter 2017-2018 
zijn er een 6-tal geslaagde vluchtnachten geweest. Deze winter werden er tot op heden 
2 geslaagde vluchten uitgevoerd. Om het totale Fluvius-gebied in kaart te brengen, 
wordt ingeschat dat een 30-tal vluchten nodig zullen zijn. Fluvius schat in dat ongeveer 
een vierde van het totale Fluvius-gebied al is overvlogen. De opnames moeten nog 
verwerkt worden alvorens deze kunnen gepubliceerd en gebruikt worden. Het is op 
vandaag om die reden nog niet mogelijk om exact te zeggen voor welke gemeenten 
de foto beschikbaar zal zijn. Fluvius verwacht de foto te publiceren in de loop van 
2019. In het kader van dit initiatief inventariseerde Fluvius informatie aangaande 
initiatieven van lokale besturen in verband met thermografische kaarten. De bijlage 
geeft hiervan een overzicht. Dit overzicht is mogelijk niet volledig. De Vlaamse 
overheid houdt geen overzicht van deze initiatieven van lokale besturen bij.

2. In de loop van 2019 zal Fluvius de beschikbare gegevens ontsluiten via een publiek 
toegankelijke website. Doelstelling is om de burgers te sensibiliseren en aan te zetten 
tot bijkomende energiebesparende maatregelen en/of gedragswijziging.

3. Aangezien de beschikbare thermografische kaarten nog niet publiekelijk beschikbaar 
zijn gesteld, kunnen nog geen conclusies worden getrokken.

BIJLAGEN

Overzicht bestaande thermografische kaarten op initiatief van lokale besturen


